
Kluczbork, 28.04.2025 

Mateusz Dybka 

Przewodniczący Klubu Radnych  
„Stąd Jesteśmy” 

 

Pan Jarosław Kielar 
Burmistrz Kluczborka 
Za pośrednictwem  
Przewodniczącego Rady Miejskiej  
w Kluczborku 

 

INTERPELACJA 

27. marca br. na podstawie wykonywania mandatu radnego skierowałem prośbę do Wydziału 
Promocji i Rozwoju Gminy Kluczbork o wykorzystanie materiału, filmu promującego i informującego 
o Kluczborskim Budżecie Obywatelskim.  
 
Tego samego dnia otrzymałem odpowiedź od II Z-cy Burmistrza Dariusza Mazurczaka, że „zasady 
prezentowania treści w serwisach Gminy Kluczbork nie pozwalają skorzystać z mojej oferty. 
Tworząc precedens, Wydział Promocji i Rozwoju Gminy zostałby postawiony przed koniecznością 
udostępniania podobnych materiałów wszystkich pozostałych interesariuszy, co stoi w 
sprzeczności z zasadami prowadzenia profilu fan page Kluczbork przyjętymi przez Urząd.”  
 
Tego samego dnia tj. 27. marca odpowiedziałem w korespondencji, że:  
- proszę zatem o przesłanie zasad prowadzenia profilu fanpage gminy Kluczbork i publikacji treści 
- przysłałem kilka przykładowych, wybranych losowo sytuacji „precedensowych” (wg  Z-cy 
Burmistrza),  
- dałem również możliwość pobrania i wykorzystania filmu poprzez udostępnienie pliku źródłowego.  
 
Zrzuty ekranu (załącznik do interpelacji) pokazują działania, inicjatywy które w mojej ocenie w 
informowały mieszkańców bądź promowały działania radnych dla mieszkańców. Radni mogą w ten 
sposób wypełniać swój mandat – i kontaktować się z mieszkańcami. Pytanie zasadnicze Czy 
wszystkim radnym gmina Kluczbork umożliwia takie działanie?  
 
W związku z powyższą sytuacją i brakiem odpowiedzi ze strony Zastępcy Burmistrza Dariusza 
Mazurczaka w ciągu 30 dni na moje pytania, proszę o udzielenie odpowiedzi w trybie interpelacji:  
 
- Proszę o przedstawienie zasad prowadzenia profilu fanpage gminy Kluczbork i publikacji treści na 
ww. profilu na podstawie, których nie został opublikowany film dotyczący KBO 2025 oraz 
dokumentu, który ustala od kiedy te zasady obowiązują. 
- Proszę o informację kiedy publikacje radnych mogą być prezentowany mieszkańcom na łamach 
fanpage Kluczborka, a kiedy nie spełniają wymogów?  

Z poważaniem, 
Mateusz Dybka 

 

     

 

 

 



Załącznik: przykładowe publikacje aktywności radnych 













 



 

 

 


